
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Smolníku dňa 16.12.2022 

 

 

         Prítomní: viď prezenčná listina 

 

Návrh programu rokovania : 
 

1. Otvorenie : 
a) schválenie programu rokovania 
b) voľba návrhovej komisie 
c) určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

2. Kontrola uznesenia zo dňa 25.11.2022 
3. VZN č.55/2022 
4. Dodatok č.2/2022 k VZN č.51 
5. Žiadosti a rôzne  
6. Diskusia a záver 
 

1. a) Schválený program rokovania : 
 

1. Otvorenie : 
a) schválenie programu rokovania 
b) voľba návrhovej komisie 
c) určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

2. Kontrola uznesenia zo dňa 25.11.2022 
3. VZN č.55/2022 
4. Dodatok č.2/2022 k VZN č.51 
5. Žiadosti a rôzne  
6. Diskusia a záver 
 

Obecné zastupiteľstvo v Smolníku schvaľuje program rokovania. 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0 

   
 

1. b) Voľba návrhovej komisie : 
 

OZ  v Smolníku schvaľuje návrhovú komisiu v zložení Imrich Džurňák, Mgr. Slavomíra 

Mrázová 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0 
 

1. c) Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa : 
 

OZ  v Smolníku schvaľuje overovateľov zápisnice: Mgr. Vanda Winkler, Norbert Gallov 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0 
 

 

OZ  v Smolníku schvaľuje zapisovateľa zápisnice: Bc. Laura Čečová 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0 

 

 

2. Kontrola uznesenia zo dňa 25.11.2022 : 
Starosta obce Radoslav Dlugoš vykonal kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ zo dňa 25.11.2022. 
OZ v Smolníku berie na vedomie kontrolu uznesení zo zasadnutia zo dňa 25.11.2022. 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržali sa 0 
 



3. VZN č. 55/2022: 
Ekonómka OÚ v Smolníku p. Szallayová Stella na pracovnej porade detailne oboznámila prítomných 

poslancov s výškou nákladov v školskej jedálni, starosta obce  predložil písomné stanovisko vedúcej 

jedálne p. Kataríny Čermákovej.  
OZ v Smolníku schvaľuje VZN obce Smolník č. 55/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov, výšky príspevku na režijné náklady a podmienky úhrady v školskej jedálni v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Smolník. 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0 

 

4. Dodatok č. 2/2022 k VZN č. 51 

Predseda finančnej komisie  detailne informoval prítomných poslancov o dodatku č. 2/2022 k VZN č. 

51 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za KO a DSO, návrh zvýšenia poplatku za KOaDSO 

nepokrýva ani náklady, ktoré boli v roku 2021, náklady za nakladanie s KOaDSO bude mať obec 

v roku 2023 vzhľadom k cenám vyššie. Po rozprave poslancov starosta obce vysvetlil nevyhnutnosť 

zvýšenia poplatkov. Návrh dodatku VZN bol zverejnený v súlade s platnou legislatívou SR.  

OZ v Smolníku schvaľuje dodatok č. 2/2022 k VZN č. 51 o miestnych daniach a o miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Smolník a Doplnku č. 1 k VZN č. 51 o 

miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 

obce Smolník zo dňa 16.12.2022. 

Hlasovanie: za 6, proti 1-p. Imrich Džurňák, zdržal sa 0 

 

5. Žiadosti a rôzne 

Predseda finančnej komisii Ing. Ondrej Novotný prezentoval údaje o využiteľnosti ubytovacích 

zariadení Lesy Smolník s.r.o. a zároveň predložil prítomným poslancom ponukové cenníky služieb za 

kopírovanie v obchodnej spoločnosti Lesy Smolník s. r. o. s platnosťou od 1.12.2022, ponukový 

cenník za použitie ubytovacieho zariadenia chata Žľaby, ubytovne „Pastiereň“, cenník palivového 

dreva a samovýroby. 

OZ berie na vedomie ponukový cenník služieb za kopírovanie- Lesy Smolník s. r. o. , platný od 

1.12.2022 

OZ berie na vedomie ponukový cenník za použitie ubytovacieho zariadenia Chaty Žľaby- Lesy Smolník 

s. r. o., platný od 1.1.2023 

OZ berie na vedomie ponukový cenník za použitie ubytovacích zariadaní Ubytovňa „Pastiereň“ Lesy 

Smolník s. r. o., platný od 1.1.2023 

OZ berie na vedomie cenník palivového dreva a samovýroby Lesy Smolník s. r. o., platný od 1.1.2023 

Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0 

 

 
Plán kontrolnej činnosti HKO na 1. polrok 2023 

HKO PhDr. Margita Brutovská predložila prítomným poslancom Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 

2023 

Obecné zastupiteľstvo v Smolníku schvaľuje v súlade s §11 ods. 4 a 18 f ods. 1 písm. b/ zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov: 
a) Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2023 
b) poveruje hlavnú kontrolórku výkonom kontrol podľa plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2023 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0 

 
 
Žiadosť František Berežňak- zámer predaja nehnuteľného majetku 

Predseda stavebnej komisie Norbert Gallov opätovne informoval o detailoch žiadosti p. Berežňaka k 

zámeru predaja nehnuteľného majetku, nakoľko sa jedná o dlhodobý spor, žiadosť sa opätovne 

prerokuje na nasledujúcom zasadnutí OZ z dôvodu  zamerania pozemku. 
Žiadosť Frantšika Berežňaka, ktorá bude opätovne prerokovaná na nasledujúcom zasadnutí po 

vykonaní zamerania pozemku. 
Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0 



Žiadosť Ing. Jozefa Valka 

Predseda stavebnej komisie Norbet Gallov oboznámil poslancov, že  na vyhlásený priamy predaj časti 

pozemku CKN 2272/23 bola v termíne  predložená len jedna  obálka – cenová ponuka, ktorú predložil 

Ing. Jozef Valko, ktorá spĺňa všetky podmienky priameho predaja.  Poslanci  schválili predaj pozemku 

Ing. Jozefovi Valkovi, Smolník 38 za cenu  860,- € a cenu nákladov za vypracovanie znaleckého 

posudku vo výške 200,- €. 

OZ v Smolníku ruší uznesenie č. 25/2022 zo dňa 16.5.2022. 

Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0 

 

 

Zámer predaja nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Smolník formou obchodnej verejnej súťaže. 

O danom zámere prebehla rozprava poslancov s prihliadnutím na skutočnosť rizika chátrania budovy, 

nízkej predajnej ceny a potenciálneho využitia. 

OZ v Smolníku schvaľuje zámer predaja nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Smolník formou obchodnej 

verejnej súťaže. 

Hlasovanie: za 7, proti 0, zdržal sa 0 

 

Žiadosť Mgr.Viktora Gumána a Zuzany Gumánovej 

Predseda stavebnej komisie informoval prítomných poslancov  o detailoch žiadosti. Jedná sa 

o pozemok nachádzajúci sa medzi pozemkami žiadateľov, V minulosti boli vyzvaní na predloženie 

geometrického zameranie, s ktorým sa stavebná komisia oboznámila.  Stanovisko stavebnej komisie 

bolo kladné, nakoľko predaj pozemku nebude brániť prístupu ostatným občanom.  Navrhujú pripraviť 

uznesenie na predaj pozemku podľa osobitného zreteľa za cenu 11 €/m2 na ďalšie zasadnutie.  

 

 

Žiadosť Matúša Tamáš 

Stavebná komisia vysvetlila, že sa jedná o pozemky 1465/1 1466/3 pri rodinnom dome vo vlastníctve  

žiadateľa, pri chodníku smerom na „Červený kopec“ cez most. Po prešetrení skutočností neodporúča 

predaj pozemku, nie je to prebytočný majetok obce. 

 

Žiadosť Mgr. Beáty Titkovej a Ing. arich Róberta Titka 

Stavebná komisia konštatuje, že je vhodné, aby pozemky 168 a 169  boli ponechaný obci naďalej 

z dôvodu ich využitia na účely skladovania posypového materiálu a nádob na odpad.  Pozemok sa 

nachádza na ulici „ Banskej“  

 

Žiadosť Jána  Pavúka 

Stavebná komisia konštatuje, že v záujme obce nie je predávať ucelené časti pozemkov, ale 

zveľadovať obecný majetok. Nie je to prebytočný majetok obce.  Jedná sa o pozemok 2047/1 

o výmere 6958 m2, ktorý sa nachádza na „Mýte“  
 

Žiadosť Mgr. Marta Antonyová a Milan Starovecký 
Stavebná komisia nedoporučuje predaj pozemku, nakoľko sa jedná o prístupovú cestu. Predošlé 

zastupiteľstvo prijalo kladné stanovisko k predaju časti tohto pozemku a žiadatelia boli vyzvaní 

k predloženiu geometrického plánu podľa uvedeného uznesenia. Táto žiadosť sa odkladá na najbližšie 

rokovanie.                                                                                                    
                                                                                                                                   
                                                                                                                  
Dotácie obce Smolník 

Starosta obce informoval prítomných poslancov o predložených žiadostiach o dotáciu z rozpočtu obce.  

Všetky žiadosti budú opätovne prerokované pri  schvaľovaní rozpočtu obce Smolník na rok 2023. (BS 

Bratstvo, Smolník, Smolnícka Huta,  OZ Vychodňarka,  SZZP Smolník, Mgr. Lenka Hudáková- 

Smolnícke noviny a NK servis  za miestne potraviny- skener na plastové fľaše) 

 



Starosta obce informoval prítomných poslancov o možnosti spolupráce s ÚPSVaR na znižovanie 

nezamestnanosti v obci, tiež o možnosti vytvorenia pobočky lekárne s prevádzkovou dobou 3 dni v 

týždni. 

 

6. Diskusia 

P.Džurňák upozornil na nedostatočnú úpravu miestnych komunikácií- posypovanie+ pluhovanie. 

MUDr. Sopková upozornila na systém stravy rozvozu obedov z Alžbetinho domu – systémom rozvozu 

sa bude detailne zaoberať konateľ Lesy Smolník s.r.o. v spolupráci s komisiou pre sociálne záležitosti 

P. Džurňák upozornil na voľný pohyb psov v obci.  

HKO- sociálny program obce  

 

18:31- Gallov Norbert odišiel zo zasadnutia OZ 

 

Po prerokovaní všetkých bodov starosta obce Radoslav Dlugoš ukončil o 18:39 zasadnutie OZ. 

 

 

 

V Smolníku 28.12.2022 

 

Zapísala Bc. Laura Čečová 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Mgr. Vanda Winkler 

 

Norbert Gallov 

 

 

        Radoslav Dlugoš 

                      starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 


